
Protokol Nr 65/16
posiedzen ia Zqrz4du Powiatu Mi 6skiego

w dniu 26 wrze6nia 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Wicestarosta - Krzvsztof Plochocki

1 5. Zamkniqcie posiedzenia.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki otworzyl posiedzenie.

czlon kowie Zarzadu: t-u kasz Boo u ctki

Piotr Wieciordk
Marek Pachnik

oraz; Danuta Strejczyk - Sekretarz Powiatu
Teresa Bqk - Skarbnik Powiatu
Emilia Piotrkowicz - nacz. Wydz. Oswiaty i Promocji
Dorota Celinska - dyr. DPS sW. Jozefa w Mieni
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomo6ciami
Artur Wiqckowski - dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Czeslaw Mazek - z-ca dyr. SFZOZ w Minsku Maz.
Wincenty Bartnicki - nacz. Wfdz. Inwestycji

'12. Podjgcie uchwaly w sprawie zmipn w budzecie Powiatu na2016 rok.
13 Sprawy ro2ne
14 Przyjgcie protokoiu posiedzenra w dniu '14 rze6nia 2016 r.

Porzqdek posiedzenia:

Otwarcie posiedzenia.
Przyjqcie porzqdku obrad.
Informacja o dzialalnosci Starost! w okresie od poprzedniego posiedzenia,
Sprawy sluzby zdrowia.
Uzgodnienie projektu miejscouiego planu zagospodarowania przestrzennego dla
miejscowosci: Mrozy, Kruki, Wola Paprotnia, Gojszcz, Wola Rafalowska, Rudka,
Guzew, Jeruzal.
Podjqcie uchwaly w sprawie zmiany uchwaly nr 655/14 Zarzqdu Powiatu Minskiego
z dnia 22 kwielnia 2014 roku w dprawie wynajqcia pomieszczenia w budynku Zespolu
Szkol Zawodowych Nr 2 w Minsl(u Mazowieckim.
Podjgcie uchwaly w sprawie uphylenia uchwaly Nr 26412001 z dnia 10 kwietnia
2001 r w sprawie ustalenia zasad korzystania z uslug Swiadczonych przez domy
pomocy spolecznej na rzecz spofeczno6ci lokalnej.
Sprawy o6wiatowe.
Podjqcie uchwaly w sprawie zaopiniowania propozycji zaliczenia drogi na terenie
Gminy Minsk Mazowiecki do katdgorii drog gminnych.
Informacja o sytuacji w Domu Pdmocy Spolecznej Sw Jozefa w Mieni,
Podjqcie uchwaly w sprawie ustqlenia harmonogramu realizacji dochodow i wydatkow
budzetu Powiatu Mihskieoo na lV kwartal2016 r.
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Ad. 1

Ad.2
Wicestarosta -

ktorego zaproponowat
Krzysztof Ptochocki
wprowadzeqie jako

przedstawil porzqdek posiedzenia, do
pkt 10 - Informacji o sytuacji w Domu



Pomocy Spolecznej sw. Jozefa w Mieni. Z wprowadzonq zmianq porzqdek zostal
przyjgty jednogtosnie (nieobecny Stqrosta - Antoni Jan Tarczynski).

Ad. 3

Wicestarosta - Krzyszlof PioQhocki poinformowal o nastqpujqcych sprawach.
- podpisana zostala umowa z Ban(iem Spotdzielczym w konsorcjum na udzielenie
kredytu,

ie organizacyjne w zakresie Forum Sportu.
dniu 24 listopada br. (czwartek), motywem

azek powiedzial, ze remont w przychodni
onogramem. Po miesiqcu sierpniu bgdzie

a sierpien plan byl na214.000 zl, afaktura
o zadania uplywa na koniec listopada br.,
nie do kohca pa2dziernika. Wyjasnit, 2e
zane z wykonaniem gladzi gipsowych,

w znacznej czgsci zrobione sq wylevfki.
Nastqpnie powiedzial,2e drugq inwgstycjq w przychodni jest wymiana windy, roboty
sq kontynuowane, trwa demontaz stqrej windy, a termin realizacji tego zadania uplywa
z koncem pa2dziernika.
P. Czeslaw Mazek powiedzial, ze nbjwigkszq inwestycjq jest budowa pawilonu etap
lV. Wyjasnil,2e w tym przypadku syluacja jest trudniejsza, bo za sierpien wykonawca
w harmonogramie planowal 1.104.000 zl, afaklura bgdzie na713.000 zlPo miesiqcu
sierpniu finansowe prawie na 3 mln zl (kontrakt na 12 mln zl,
z tego sprzgt 4,5 m owiony.
P. Czeslaw Mazek 5 mln zt jest do wykonania w zakresie prac
budowlanych. W tej chwili wszystkie branZe sq wykonywane, ale tempo prac powinno
byc duzo szybsze. Poinformowal, 29 wystosowal kolejne pismo do wlasciciela firmy
z informacjq, ze jesli tempo prac sig nie poprawi to termin 15 listopada jest nierealny,
tym bardziei, 2e w kontrakcie jest papis, ze termin ten obejmuje rowniez odbiory.
Powiedzial,2e po tym pismie zadzwqnil wlasciciel firmy llumaczqc,2e ma kilka budow
i ma tam jakie5 problemy. Wyjapnit, 2e nasze stanowisko jest jednoznaczne
i przypomniat o karach umownych, ktore sq bardzo wysokie. Podkreslif , Ze chodzi o to,
aby wykonac tq inwestycjg w terminip.
Nastqpnie poinformowal, 2e konczorlre sE prace w salach operacyjnych, do montazu
pozostaly tylko kolumny. Z prac budowlanych rozpoczqte sq prace zwiqzane
z pololeniem wykladzin na ostatni( pigtrze, sq przygotowane posadzki na I pigtrze
pod wykladziny, ale zbyt wolno idq prace zwiqzane zpololeniem glazury iterakoty.
Na lT lazienek wykonane zostaty tyllko 4. Zamowione zostaly drzwi, gladzie zostaly
wykonane, trwajq prace zwiqzane z przygotowaniem otworow pod drzwi oraz |rwajq
prace zwiqzane z montaZem instala{i wentylacyjnej na dachu.
Stwierdzil, ze gdyby tempo siq nie poprawilo to jego zdaniem zrealizowanie zadania
do 15 listopada br. jest nie realne. Dodal, 2e mo2e fizycznie obiekt zostanie wykonany
do 15 listopada, ale nie bgdzie mial gdbiorow. Powiedzial, ze wykonawca jednak caty
czas zapewnia, ze wykona zadanie W terminie.

Skarbnik Powiatu - Teresa Eqk powiedziala, ze powstata taka sytuacja, ze
w sierpniu nie bylo faktury na 400.Q00 zl, a ponadto jest problem bo roboty sq nie
wykonane, a co za tym idzie probleln z ich zafakturowaniem. Dodata, 2e miala byc



faktura na kwotg 1.104,000 zl, a o$tatecznie byta na 700.000 zl, wiqc mo2na sobie
wyobrazic skalq tego problemu, bo brakuje jeszcze B mln zl. Powiedziala, Ze mamy
dotacjg do rozliczenia i jezeli zadanie nie zostanie wykonane to SPZOZ nie otrzyma
dotacji.

Dyrektor SPZOZ - Artur Wieckowski powiedzial, 2e dopoki kontrahenci sq
zwiqzani sE umowq to nie mozemy nic wigcej zrobic. Wykonawca realizuje umowq nie
zgodnie z harmonogramem, ale nie ryta jeszcze dzisiaj podstaw do tego, 2eby naliczac
kary dla wykonawcy. Stwierd ztl, 2e nhamy niewyfakturowane roboty, ale to tez nie jest
podstawq, 2eby lq karq naliczyc.
Skarbnik Powiatu powiedziala, 2e tO nie chodzi o naliczanie kar, tylko zeby znale2c
sposob na wykonanie tego zad1nia, 2eby wykonawca nie przesuwal ciqgle
harmonogramu wykonania.

Dyrektor SPZOZ wyja6nil, 2e ta inwestycja jest wieloletnia i wieloetapowa i na
tym etapie musimy uzgodnic perivne rzeczy, braki, ktore nie byty wykonane
w poprzednich etapach, a tak2e blpdy w projekcie. Wyjasnil, 2e w tym momencie
pertraktujemy z wykonawcE, pewne elementy ustalamy i negocjujemy, dlatego, zeby
nie odbylo siq to ze szkodq dla zakla'du. Szukamy rozwiqzania,2eby uzupelnic pewne
niedogodno6ci, bo jest to lV etap invVestycja realizowana jest 5 rok i jest to skladowa
wielu spraw, ktore sig na siebie naloZyly. Dodat, 2e caly czas rozmawiamy
z wykonawcq i interweniujemy, probujemy siq porozumiec. Na dzien dzisiejszy nie
mozna zastosowac zadnych twardych elementow z umowy, bo nie ma do tego
podstawy i jesteSmy zwiqzani umowQ.
P. Czeslaw Mazek poinformowaf, 2e co tydzier'r organizowane sE narady
z przedstawicielami wykonawcy, inspektorem nadzoru, projektantem i z tych spotkan
powstala obszerna dokumentacja. V$ tej dokumentacji m.in. zapisane sE te wszystkie
sprawy dotyczqce poprzednich etapow, projektu budowlanego i jego mankamentow
i potrzeb. W zwiqzku z Iym, ze doKumentacja projektowa ma 1u2 kilka lat, niektore
materialy sig juz zmienily, trzeba bytb prowadzic trudne rozmowy, leby utrzymac nie
gorsze parametry jakosciowe tych materialow , ale le2 ulrzymac stawki cenowe, ktore
zostaly uwzglqdnione w ofercie. Do momentu odbioru, poza pismami, zapisami
w protokole z cotygodniowych spotlkan z wykonawcami w zasadzie niewiele wigcej
mozemy.
Dodal, Ze moZna byloby sig nie zgadzac na zmiany harmonogramu, ale czy to co6
zmieni. Jest zapis w umowie, 2e kapdy dzien zwtoki przystugujq nam kary umowne
w 0,5% tj ok 60.000 zl. Stwierdzil, Ze wykonawca mo2e sig bronic i udowadniac,2e
musial wiele rzeczy zmienic i miat przeszkody w realizaQi zadania.
Skarbnik Powiatu powiedziaNa, 2e nie dawno odbylo siq spotkanie, na ktorym
twierdzono, ze wszystko jest w porz$dku, a teraz pojawily sig proble my. Zwrocila sig
z pytaniem co dyrektor SPZOZ zropi, gdy w najlepszym przypadku zafakturowany
zostanie tylko 1 mln zl, a pozostanie jeszcze 8 mln zl.

P. Czeslaw Mazek powiedzial, ze wedlug jego oceny, jesli wykonawca nie
dotrzyma terminu i opozni ten proce$ to problem bqdzie z20oh warloSci kontraktu, bo
tyle mamy zaplacic po wykonaniu i odbiorze wszystkich robot. Dodal, ze glowny
wydatek to 4,5 mln zl za sprzql, lktory mole byc wyfakturowany w pazdzierniku
i listopadzie.

Wicestarosta - Krzyszlof Ptophocki powiedzial, 2e rozumie troskq Skarbnika
Powiatu i po czqSci rozumie argumpntacjq dyrekcji szpitala. Dodat, ze kontrakt jest
kontraktem i dopoki nie ma daty zakonczenia budowy, to mamy mozliwoSc tylko
wystosowania pism. ZaslrzegliSmy w umowie stosunkowo wysokie kary. Stwierdzil,2e



jest to du2a i skomplikowana budovVa, liczylismy siq, z lym,2e w kwestii projektu nie
bylismy doskonali i nalozylo siq wiele rzeczy.

Dyrektor SPZOZ powiedzial,2e rozmowy z wykonawcq sq istotne, bo moglismy
siq usztywnic i nie zgodzic sig na zmiany harmonogramu, ale to nic by nie zmienilo, bo
wykonawca itak by nie wyfakturowal, natomiast mogtoby to spowodowac usztywnienie
wykonawcy i szukanie pretekstu dQ tego, ze z naszej strony nastgpuje opoznienie
realizacji robot. Znaszej strony na biezqco staramy siq usuwac przeszkody (przyklad
szybow wentylacyjnych i okien) i rozrnawiac.
Stwierdzil, ze nie mozemy siq godzic na wszystko czego wykonawca od nas oczekuje,
bo bysmy narazlli siq na straty, ale jgdnoczeSnie caNy czas musimy rozmawiac, 2eby
nie byto zatzultJ, 2e to z naszej strony bylo opoznienie.
P. Aftur Wiqckowski powiedzial, 2E bardzo mu zale2y na zakonczeniu inwestycji
w terminie, ale poki co jest zwlqzany kontraktem i poza ciqgtym dialogiem
i gromadzeniem z tego wynikajqcej dokumentacji, nie ma innego narzqdzia, Zeby
wykonawcq przymusic. Powiedzial, f.e mo2e tak siq zdarzyc,2e fizycznie inwestycja
bqdzie zrealizowana, ale nie bgdzie gdbiorow.
P. Czeslaw Mazek wyjasnil, ze proVyadzi rozmowy rowniez zwiqzane z przebudowq
stacji energetycznej, ktorq bqdzie przebudowywal zaklad energelyczny. Dodal, ze
roboty ziemne zostaly wykonane, alQ pozostala kwestia podstacji. Wyjasnit, 2e beztej
przebudowy bgdzie za malo mocy na ten obiekt.

Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik powiedzial, ze kiedykolwiek zadawane byty
pytania dotyczqce inwestycji to odpowied2 byla, ze wszystko jest dobrze, nie bylo
zadnych problemow.

Dyrektor SPZOZ powiedziall, 2e wykonawca zawsze nas zapewnial, 2e
wszystko jest w porzqdku. Dodat, 2:p zwracano uwagg, ze prace idq za wolno i po
naszym pi5mie zmieniono pelnomQcnika wykonawcy. Dodal, ze dyrekcja SPZOZ
rowniez dopiero leraz dowiedzielismy siQ o problemach wykonawcy na innych
budowach.
P. Czeslaw Mazek powiedziat, ze prowadzi dokumentacjg wszystkich posiedzerl
i kazdym protokole znajduje siq wpis, 2e pytal wykonawce, czy jest w stanie dotrzymac
terminu i ma takie zapewnienia.

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki podsumowujqc dyskusjq powiedzial, 2e
lrzeba zbierac dokumentaqe z infdrmacjami, ze wykonawca caly czas potwierdza
termin wykonania cafej inwestycji.

Z-ca dyr. SPZOZ - CzeslaW Mazek powiedzial, ze otwarte zostaty oferty
w przetargu na sprzqtanie, kwota rl,vyszacowana na 3 lata to kwota 8.830.000 zl
Wplynqly 3 oferty na kwoty:
- 8 946.000 zl
- 8 532.000 zl
- 9 399.000 zt

Ad. 5
Naczelnik Wydziatu Architeklury i Budownictwa - lwona Warszawska-Lulko

powiedziala,2e burmistrz Mrozow wyfstqpit o uzgodnienie projektu zmian miejscowego
planu zagospodarowania przestrzQnnego dla miejscowo6ci: Mrozy, Kruki, Wota
Paprotnia, Gojszcz, Wola Rafalowska, Rudka, Guzew, Jeruzal. WyjaSnita,2e zmiana
dotyczy tylko zmiany wskaznika interirsywno6ci zabudowy.
Ponadto dodala, 2e na terenie Mrozow mamy jednq nieruchomoSc, ktora
ptzeznaczona jest pod zielen, tj. skWer przed budynkiem Liceum Ogolnoksztalcqcego



I zmtana nas nie dotyczy. W zvtiqzku z powyzszym zaproponowala uzgodnic
pozytywnie projekt zmian miejscowe$o planu zagospodarowania przestrzennego.

dnil projekt zmian miejscowego planu
ejscowo6ci. Mrozy, Kruki, Wola Paprotnia,
, Jeruzal.

Nieruchomo6ciami Wojciech Osinski
Maz. zwrocif siq o wprowadzenie zmiany

uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedziqN siq jednogtoSnie (nieobecny Starosta - Antoni
Jan f arczyriski).

Zarzqd Powiatu podjqN ucl'l,waNq Nr 396/16 w sprawie zmiany uchwaly
nr 655/14 Zarzqdu Powiatu Miriskiego z dnia 22 kwietnia 2014 roku w sprawie
wynajgcia pomieszczenia w budyrlku Zespolu Szkot Zawodowych Nr 2 w Minsku
Mazowieckim.

yk powiedziala,2e 2001 r. Zarzqd Powiatu
zystania z uslug Swiadczonych przez domy
no6ci lokalnej na podstawie wowczas
nia w sprawie domow pomocy spolecznej.
spolecznej, jak i rozporzqdzeniaw sprawie
rajq zapisow, 2e domy pomocy spolecznej
sci lokalnej. W zwiqzku z tym ta uchwala,

2e zapisy w regulaminach organizacyjnych
e i nalezy je zmienic. Nalezy uchylic tq

organizacyj nych do obecn ie obowiqzujqcej

dotyczqcej wnoszenia oplat z ty{utu najmu pomieszczenia w Zespole Szkot.
Dotychczas platnosc byla z gory do 't0 dnia miesiqca, a propozycja zmiany do 28 dnia
kazdego miesiqca. Nastgpnie odcz\1Ial projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly
nr 655/'14 Zarzqdu Powiatu Minskiego z dnia 22 kwielnia 2014 roku w sprawie
wynalgcia pomieszczenia w budynlt5u Zespotu Szkot Zawodowych Nr 2 w Mirisku
Mazowieckim. Nastqpnie p adzono glosowanie, w ktorym za podjgciem

specjalistycznych ustug opiekunczVph, wyklucza Swiadczenie przez domy pomocy
spolecznej takich uslug, ktore sq fineinsowane ze Srodkow publicznych przez NFZ.

Nastgpnie odczylala projekt w sprawie uchylenia uchwaty Nr 26412001
zdnia 10 kwietnia2001r. wsprawie {staleniazasad korzystania z uslug swiadczonych
przez domy pomocy spolecznej nQ rzecz spoleczno6ci lokalnej. Przeprowadzono
gtosowanie, w ktorym za podjgcipm uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedzial siq
jednoglosnie (nieobecny Starosta -,fntoni Jan Iarczynski).



| 397116 w sprawie uchylenia uchwaly
w sprawie ustalenia zasad korzystania
ocy spoNecznej na rzecz spoleczno6ci

ocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, Ze
cji Narodowej nalezy podiac temat naqrod
ocji - Emilia Piotrkowicz powiedziala, Ze
cji Narodowej nalezy podjqc temat nagrod
yjaSnita, ze Starosta przyznaje nagrody
niu przez Zarzqd. Nastqpnie przedstawila

informacjq o przyznanych nagrodach dla
czycieli. Dodala, 2e w bud2ecie na nagrody
oskow dyrektorow o przyznanie nagrod dla
yznac nagrody dla 3 dyrektorow, wowczas
nauczycieli w wysokosci 2.720 zl.

rewreuzlirla, Le vuysztat proponu1e przyznac nagrody w wysokoSci po. 5.000 zl. dla
nastgpujqcych dyrektorow:
- p. Joanny Papinskiej
- p. Joanny Kowalskiej
- p. Anny Padzik.
Natomiast jeSli chodzi o nagrody
dyrektor wnioskuje o nagrody dla

a nauczydeli to zwrocila uwagQ, na ZSA, gdzie
5ch nauczycieli, ale ze wzglgdu na liczbg etatow

kalkulacyjnych to przypada 1 nagroda. W przypadku Zespolu Szkol
u Maz. dyrektor zwraca siq o 2 nagrody, ale nieim. M Sktodowskiej - Curie w Min

wystarczy srodkow na dwie
Zarzqd Powiatu wyrazll zgodq na przyznanie drugiej nagrody pod warunkiem, ze
jednostka wygospodaruje Srodki we wlasnym budzecie.

liczbq etatow kalkulacyjnych prz\1znac 3 nagrody, ale dyrektor zwrocila sie
k o nagrodg Kuratora dla p. Anny Smater-
groda trafilaby do p T. Szuby, a gdyby nie
st to propozyqa do nagrody Starosty.
edstawionych propozycj i.

a propozyqq przyznania szkolom godzin
alizaqq dodatkowy ch zajqc ed u kacyjnych
ala, 2eby liczba godzin byla na poziomie

ubieglorocznym, a priorytetami sq 4ajqcia z matematyki, przygotowanie uczniow do
olimpiad na poziomie ogolnopolskim oraz zajqcia sportowe.

yZszej propozycji.
mocji poinformowala, 2e na posiedzenru
yla 2e skladamy skargg na rozstrzygniqcie
rawie odwolania dyrektora ZSA. Wyjasnila,
ia br. i skarga zostanie wystana.

edziala, ze dyrektor ZSA w Minsku Maz.
rudnienie prawnika, ktory reprezentowaiby
Sqdzie Pracy w Siedlcach z powodztwa

zial,2e powinniSmy siq zastanowic, czy nie
Znym prawnikiem specjalizujEcym sig
sow 5. Obciqzenia finansowe i zadania sa



takq propozycjg. Naszq skargq do WSA
, ktorym ta osoba by siq zajmowala.
oszty z tym zwiqzane.
amy wiedzy na temat kosztow.

qdq zale2aly od wysokoSci roszczen.
lil, 2e przeprowadzona zostanie rozmowa
macJq na temat kosztow ustug prawniczych
siedzeniu, a do tego czasu radcowie prawni
rytetowo.

Ad, 9
cki powiedzial, 2e wojt Gminy Minsk
propozycji zaliczenia do kategorii drog

al, 2e dyrektor Zarzqdu Drog Powiatowych

zaop i n iowa n ia propozy cji zaliczen ia d rog i

kategorii drog gminnych; przeprowadzono
aly Zarzqd opowiedziat siq jednogtosnie

ki)
Nr 398/16 w sprawie zaopiniowania
iny Mirisk Mazowiecki do kategorii d169

Ad.10
Wicestarosta - Krzyszlof PtQchocki zwrocil sig o wyjaSnienie nastqpujqcych

kwestir:
- sposobu zatrudniania zastgpcy d/rektora, starszych specjalistow, pracownika ds.
bhp, kierown i ka dziatu opiekunczo-tera peutyczneg o,
- sprawy udzielenia p. nagany (sprawa w sqdzie),
- odszkodowania i powstanie kosztQw komorniczych w wysoko6ci ponad 3,OOO zl ze
wzglqdu na nieterminowq wyptatg zasqdzonego odszkodowania dla p. M. Chwedoruk,
- rozpoczecia rozbiorki budynku chlewni bezw mentow,
- sprawy awarii kolektorow slonec4nych i sp ania w trakcie awarii
(zlo2enia pisma do firmy ubezpieczeniowej , ze przyczynq awarii
kolektorow byto niespelnienie wymogow glikolu, ktory byl dostarczony).
Wtcestarosta zwrocit sig do p, Doroty Celinskiej - dyrektora DPS sw, Jozefa w Mieni

powiedziala, 2e pierwszy zarzul dotyczyi
u z arL 32 Konstytucji RP, ar1.. il ust, I i 2
odczas oglaszania naboru na stanowiska
opieku nczo-tera peutycznego, ksigg owej
y Konstytucji, na ktore powolywat sig

zypadku, gdy kandydat na stanowisko
wylonionywkonkursieipozytywnie

nie zostaje zatrudniony przez pracodawcq
iego rozstrzygniqcia. Stwierdzita, ze cos
oby, ktore zostaly wytonione w drodze
komisjg zostaty zatrudnione, Chodzilo o to,

2e zalrudnila osoby na czas okre6lpny, a w ogloszeniach nie bylo takiego zapisu.
W kazdym ogloszeniu byta zamieszc2ona informacja o tym, ze umowQ o pracq zawiera



si9 na czas okreslonym nie dluzszy, ni2 na 6 m-cy, WyjaSnita,2e konsultowala sig
zkadrowq Starostwa i procedura, ktora zostala zastosowana jest dokladnie taka sama,
1ak procedura w Starostwie. Jesli chodzi o przepisy, na ktore powotywata sig osoba
stawiajqca zarztly, mogq obowiqzywac do momentu dopoki trwa procedura naboru.
Natomiast, gdy osoba jest juz wytonicirna w drodze konkursu ka2dy pracooaw ca wzywa
takq osobq i ma ona mozliwoSc negecjowania warunkow, na jakich jest zatrudniona,
Wszystkie te osoby, ktore zostaty wymienione w pismie po wygianym konkursie
rozmawiaty ibyty informowane, o Iym,2e pierwsza umowa bgdzie na czas okreSlony,
Dodaia, ze Iakq mozliwoSc daje Kodeks pracy kazdemu pracooawcy, ktory po raz
pieruvszy zatrud nia pracownika,

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki powiedzial, 2e w ogloszeniu jest zapis, ze
w przypadku osob podejmujqcych po raz pierwszy prace na stanowisku urzgdniczym,
w tym kierowniczym urzqdniczym, umowQ o pracQ zawiera sig na czas okreslbny
nie dlu2szy ni2 6 ffi-cy, a pracownik moze byc skierowany do odbycia sluzby
przygotowawczej, ktora konczy sig egzaminem.
Wicestarosta powiedzial,2e o ile dobl-ze zna tq osobq, o ktorej mowimy, czyli zastqpcq
dyrektora to jest to osoba, ktora nriala do6wiadczenie wieloletnie- na stanowisku
urzqdniczym, w mySl tego zapisu nie powinna byc ona zatrudniona na okres 6 m-cy,
tylko powinna byc zatrudniona na Qzas nieokreslony, To w tym przypadku mozna
przyqc,2e lo zalrudnienie bylo nie wtasciwe.
Dyrektor DPS powiedziala, ze wedlug niej tak nie jest, kiedy rozmawia z czlowiekiem,
ktory wygral konkurs i nie ma nic przeciwko temu, tym bardziej, ze posz{a p,

na rgkg, Wyja6nila, ze zastqpca dyrektora byt jej potrzeby od zaraz, a nie
za miesiqc. Od '12 slycznia petnita obowiqzki dyrektora nie majqc zadnego wsparcia,
w zwiqzku ztym, gdy osoba podchodzi do konkursu, wygrywa ten konkurs i mowi, ze
nie moze podjqc zatrudnienia, bo pracodawca jej nie pozwala i moze podjqc prace za
miesiqc, to wydaje siq, ze obydwie strony poszty sobie na rqkq i jest wszystko
w porzqoKu,

Cztonek Zarzqdu - Marek Pachnik powiedzial,2e zauwa2yla pani, ze tak sig jej
wydaje, a potem sig okazuje, ze p, wydaje siq co innego. Tq wiedzg
powziq lismy od zastgpcy dyreklora, 2e zostala potraktowa na bezprawnle,
P, Dorota celinska zwrocila siq z pytaniem, czy p, czuje sig osobq
pokrzywdzonq?
P. Marek Pachnik powiedzial,2e czuje sig pokrzywdzona, bo zatrudniona zostala nie
tak jak powinna. Dodal, ze skarzq siq na paniq pracownice uzywajqc slow,,mobbing,,,
,,dziwne nagany", ,,dziwne stanowiska nie majqce odzwierciedlenia ani w regulaminie,
ani w Kodeksie pracy", ,,pisma dyscyplinujEce",
P, Dorota Celihska powiedziala, 2e kwestiq pisma dyscyplinujqcego konsultowala
z radcq prawnym.
P Marek Pachnik powiedzial, 2e nie ma co konsultowac, bo albo taka kara jest
wpisana w regulamin kar i nagrod, albo nie. Jesli jest taka kara, jak pismo
dyscyplinujqce to miala pani prawo jq zastosowa6, ale jesli nie wystgpuje to nie ma co
konsultowac z prawnikiem. Podobnie pani, ktora skarlyla sig, ze zJproponowano jej
stanowisko, ktore w ogole nie wystgpuje w regulaminie. p.
poskarzyta sig, ze przesunqla jq pani na stanowisko, ktorego nie ma w Dps,
nagang bez poinformowania za eo jq otrzymala.

Otrzymala

Dyrektor DPS sw, Jozefa w Mieni powiedziala,2e sprawa jest w sqdzie i nie podlega
rozpatrywaniu.
P' Marek Pachnik powiedzial,2e dzieje siq zle skoro przychodzqcztery osoby i skarzq
siq, moze to tylko 4 osoby najodwazniejsze, Powiedzial, ze chcemy'wysluchac pani



zdania w tej kwestii. zwrocil siQ z pytaniem, czy w regulaminie jest ,,pismo
dyscyplinujqce"
Dyrektor DPS powiedziala, ze nie ma wpisanego ,,pisma dyscyplinu.jqcego".
P, Marek Pachnik powiedziat, ze trudno zeby pracownik nie miat racji skoro wymysla
pani specjalnie dla niego karq,
Wicestarosta zwrocil sig z pytaniem, czy dulojest takich pism typu dyscyplinujqce,
nagana, ktore w ostatnim czasie otrzymaliby pracownicy,
P Dorota Celinska powiedziala,2e dotyczy to glownie p. . w kwestii
pisma dyscyplinujqcego dla gtownej ksiqgowej, wyjaSnita, Ze w dniu 28 czewca Sqd
Okrqgowy rozpatrywat apelacjq zlolonqprzez prawnika i tego dnia apelacja zostala
odrzucona.W zwiqzku z tym prawnik, ktory byt na tej sprawie powinien poinformowac
swojego pracodawcQ o rozstrzygnigciu tej sprawy, Prawnik nie zadzwonit do niej, ale
zadzwonil do Wicestarosty, ktory posiadal wiedzq w tym temacie, ale obieg informacji
nie zaistnial, Wyjasnita,2e czekata drrya dni na telefon od prawnika, ale takiego telefonu
nie byto. W zwiqzku ztym 1 lipca br, zadzwonita do prawnika z pytaniem, co sig dzieje
w powyzszej sprawie. otrzymala informacjg, ze sprawg DpS przegral, a mecenas
zwrocil siq o pisemne uzasadnienie wyroku, Z tej informacji wynikalo, 2e po
uprawomocnieniu siQ wyroku nalezalo wyptacic p. Chwedoruk pozostatq czQsc
naleznosci.w zwiqzku z tym niezwtocznie takq informacjg przekazala p. 

,

ktora miala za zadanie sprawQ tq pilotowac, Pisemne uzasadnienie wyroku sqd wystat
do mecenasa 21 lipca. Mecenas przekazal akta do DPS z uzasadnieniem wyroku 1u2
po naszej interwencji w sprawie zajqcia konta przez komornika w dniu 8 sierpnia br,
W zwiqzku z zaistnialq sytuacjq, ze ewidentnie p. nie pilotowata tej sprawy, nie
analizowala do czego byla zobowiq4ana otrzymala po uzgodnieniu z radcq prawnym
Starostwa pisma dyscyplinujqcego, poniewaz nie byto to tylko i wylqcznie jej wina, bo
byty zaniedbania mecenasa, ktory nie wypetniat swoich obowiqzkow. Poniewaz
zaistniala taka sytuacja mecenas zgodzil sig nieodptatnie kolejny pozew dotyczqcy
tychze kosztow komorniczych, poniewaz siq skonsultowal ze swoim znajomym
komornikiem i powiedzial, ze komornik wybral rozwiqzanie i pobral najwyasze koszty
z mo2liwych i jest leraz sprawa w sqdzie.

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki potwierdzil,2e rozmawial w takiej sprawie
jak apelacja i inne, ale chcielismy tq sprawg zakohczyc tak jak wyrok sqdu nakazywal
tj, p, Chwedoruk nale2'alo siq odszkodowanie, tylko, 2e Zarzqd nie byt stronq w tym
sporze tylko DPS jako pracodawca, czyli fizyczne wykonanie wyroku sqdu lezato po
stronie dyrektora DPS. Dodal, 2eto ze zaistniala taka sytuacja to nie naleZy szukac u
innych osob, bo z wyroku wynikalo, 2e w catoSci za le sprawy odpowiada i decyzje
podejmuje dyrektor DPS, Stwierdzit, ze nie wie dlaczego w taki sposob chciala pani
ukarac gtowna ksiggowq, ktora sama nie przeleje zadnych pienigdzy bez pani zgody.

Kolejno p, Dorota Celihska odniosla siQ do kwestii awarii koleklorow
slonecznych i wyjasnila,2e koszt usunigcia awarii kolektora sionecznego to kwota
16,728,01 zl. Ubezpieczyciel zwrocil w dwoch ratach kwotq 5.526,07 zl z uwagi na
opieszatosc firmy serwisujqcej kolektory, ktora ponad miesiqc nie przekazywala
zqdanych przez DPS informacji na temat ilo6ci ijakosci ptynu solarnego, o ktore pIrosil
nas ubezpieczyciel. Dom nie mogl przekazac takiej informacji i ubezpieczyciel wydal
decyzjg na niekorzySc Domu. W dniu '15 wrze6nia br. firma InterBroker w imieniu DpS
zto2yla odwolanie od decyzji i przyznaniu pozostalej czqsci odszkodowania i sprawa
jest w toku,
Wicestarosta powiedzial,2e pojawiia sig taka kwestia, Ze zostalo wystosowane pismo
bezposrednio do ubezpieczyciela, w ktorym oskarzyta pani firmq konserwulqcq o to,
ze dostarczyta niewlaSciwy glikol i to byto ptzyczynqawarii. Zwrocil sig z pytaniem, czy



wystosowanie takiego pisma uwa2a za sluszne, na jakiej podstawie ocenila pani, ze
ten glikol jest niewlaSciwy, Z calego postqpowania powinno byc stwierdzenie, ze nie
czuje siQ kompetentny do stwierdzenia co byto przyczynq awarii, Firma
ubezpieczeniowa dostata argument, zeby nie wyptacic odszkodowania.

Dyrektor DPS Sw, Jozefa w tMieni powiedzial, 2e najpienru przyszla decyzja
odmowna, apo2niej wystosowana zostata to pismo, wiqc nie bylo to powodem wydania
decyzji odmownej. Decyzja odmowna przyszla wylqcznie dlatego, Ze firma
ubezpieczeniowa oczekiwala od nas przekazania okreSlonych dokumentow i tych
dokumentow od nas nie otrzymala, poniewai fuma senruisujqca kolektory nie
przeKazala tych dokumentow. Stwierdzila, ze prowadzimy dywagacje na temat, ktory
nie jest rozstrzygnigty przez kompetentne firmy, Dodala, 2e zanim wystala pismo do
ubezpieczyciela byta w DPS ,,Jedlina", ktory jest obslugiwany przez tq samq firmq
senrvisujqcq i uzyskata informacjg,2e skoro firma serwisujqca nie chce przeslac takiej
informacji lo oznacza, 2e prawdopodobnie wlala zlej jakosci glikol i to spowodowato
awarig,
Wicestarosta powiedzial,2e przekazali6my pewien fakt, 2ebyla to nasza wina, ze siq
zepsuiy kolektory, bo uzywaliSmy glilkolu, ktory byt niewlasciwej jakosci, ale nie ma na
to zadnego potwierdzenia ze strony firmy senrvisujqcej. Wydaje sig, ze pochopnie ta
informacja zostata przekazana do ubezpieczyciela.
Dyrektor DPS sw. Jozefa powiedzial, ze dajmy sig wypowiedziec w tym temacie firmie
ubezpieczeniowej, czy przysluguje nam io odszkodowanie w catoSci, czy nie,
Kolejno p. Dorota Celinska poruszyta'kwestig rozbiorki chlewni, WyjaSnita, ze chlewnia
zostata wybudowana z pominiqciem procedur budowlanych, o czym powiadomila
Zarzqd w dniu 25 kwietnia br, i nikt wowczas z czionkow Zarzqdu nie podjqt tego
tematu. Do wykonania rozbiorki chl;ewni potrzebna jest zgoda konsenlatora, ktorq
otrzymata decyzjg z dnia 28 lipca br., natomiast zapytanie skierowane do
konsenrvatora, czy w przypadku, gdy jest to samowola budowlana, czy naleLy
wystgpowac do Starostwa o zgodq na rozbiorkq chlewni, uzyskala odpowiedz ,2e jemu
taka zgoda nie jest potrzebna, a jest to wymiana informacji pomigdzy DpS a
Starostwem, Konserwator po zapoznaniu sig z planami zaakceptowal je, a nastgpnie
sukcesywnie otrzymywane sq decyzje w formie pisemnej, W dniuT lipca br, zwrocila
siq z prosbq do Zarzqdu Powiatu o przesunigcie pomigdzy gg Srodkow w celu
optacenia projektu rozbiorki chlewni oraz na optacenie kosztow utylizacji eternitu, ale
Zarzqd odmowil przesuniqcia Srodkow nie majqc zadnych przeciwwskazan do
podjqcia tego typu decyli, a starostowie uznali, ze pieniqdze na projekt powinna
pozyskac ze sprzeda2y zlomu, ktory jest w chlewni. Decyzja Zarzqdu wymusila kolejne
posunigcia zwiqzane z pracami przy chlewni.
Zgodq Zarzqdu otrzymala w dniu 27 sierpnia br. Dodata, ze wedlug niel Zarzqd
oczekiwal od niej takiego posuniqcia, a leraz 2qda si? od niej wyjasnien.
Poinformowata, 2e za nieczynnq chlpwniq DPS ptaci podatek w wysokosci 1.740, 86
zl, a przez ostatnie 5 lat DPS zaplacil za chlewnig lqcznie 8.320,95 zl podatku przy
lednoczesnym wymogu ze strony ZVrzqdu gospodarnego dysponowania budzetem,
Dodata, 2e zlom z chlewni pozyskany w 3,4 tony i sprzedany, wplata do kasy DpS
w dniu 9 wrzesnia br, w wysokosoi 1.520 zl. Chlewnia nie jest rozebrana, a jej
konstrukcja nie jest naruszona, Prace porzqdkowe przy chlewni nadal trwajq, wigc
jakakolwiek ocena stanu czysto6ci wrtym miejscu jestbezzasadna, bo taki rowniez byt
zarzuL Chlewnia nie musi byc zabezpieczona, bo nie ma w niej wartosciowych
przedmiotow i nie grozi zawaleniem (drzwi sq zamknigte),

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki poruszyl problem zalegajqcych tapczanow
i zapytat co sig z nimi stato,



Dyrektor DPS - Dorota Celirlska powiedziala,2e zalegajqce od ponad 1O lat
tapczany przechowywane byly w chlbwni i pomieszczeniach sq!iadulqcych. WyjaSnita,
ze chciata wywieSc je na wysypisko smieci w Mihsku Maz, ponieiaz gmina-Cegtow
nie dysponuje wysypiskiem smiecii Tapczany sq elementami wielkogabarytowymi
i trzeba byloby wynajqc kontener, a to stanowi koszt 3.OOO zt, a jeden kontener nie
wystarczylby. Aby rozwiqzac ten problem jeden z pracownikow zaproponowat, 2e za
uporzqdkowanie tego terenu weZmie tapczany i czqsci drewniane pozostawi sobie,
a resztq bqdzie sukcesywnie oddawal na wysypisko Smieci i to realizuje,
Wicestarosta zwr-ocit siq z pytanie;n, czy uwaZa ze jest to wtaSciwe rozwiqzanie
problemu utylizacji odpadow znajduiqcych siq na terenie Dps.
Dyrektor DPS wyjaSnila, ze Domu nie sta6 placic za dwa kontenery kwoty 6.OOO zl,
w tym momencie bylo to najlepsze i najkorzystniejsze rozwiqzanie dla DpS,
Wicestarosta powied zial, 2e zadnego pisma do Zarzqdu w sprawie utylizacji odpadow
nie bylo.
Dyrektor powiedziala, 2e chciata przygotowac pismo do Zarzqdu, ale gtowna ksiggowa
powiedziala,2e takie praktyki byly juz stosowane i powiedziala, Ze Starostwo nie da
pieniqdzy,
wicestarosta zwrocit sig z pytaniem, czy ten proceder nadal trwa.
Dyrektor DPS sw. Jozefa wyjasnila, ze sukcesywnie skiadowane sq tapczany. Dodata,
ze swego czasu byly rzeczy i mieszkaficow i DPS, ale od jakiegoS czasu praktykowana
jest forma , 2eby jakos to ujednoliqic, ze osoby, ktore kupujq za swoje pieniqdze
tapczan, szafg, stol, czy telewizor pqzekazujqje na DPS i wciqga siq to na stan DpS.
w tej chwili znow zaczyna sig gromadzic sterla uzywanych tapczanow.
Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki zwrocil sig z pytaniem, czy pani dyrektor ma
pomysl, co zrobic zwylwarzanymi odpadami,
P Dorota Celinska powiedziala,2e w tej chwili nie ma Zadnej koncepcji, ale w tej chwili
lest tych odpadow jeszcze za malo,,,Zeby wynajqc kontener za kwotq 3.OOO zl. Teraz
wystqpi do Zarzqdu o Srodki finansowe na kontene r, Zwrocila uwagQ na fakt, ze w DpS
od 2008 lub 2009 roku zalegajq meble Starostwa i pCpR,
Sekretarz Powiatu powiedziala, 2e nie sq to meble Starostwa tylko Powiatowego
I nspektoratu Nadzoru Budowlanego

Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik powiedzial, ze wywoz Smiecijest tak prosty,
ze gdyby pani dyrektor kontaktowala sig ze swoimi pracownikami io moze, ktos
powiedzialby pani, skoro pani nie wie. Sq firmy, ktore odbierajq Smieci i innego
rozwiqzania nie ma, Pieniqdze na to muszq byc, tak jak na wodg, czy ogrzewanre,
jedzenie czy pensje.
Dyrektor powiedzial, 2e rozmawial'a ze swoimi pracownikami i wie o tym, tylko
pozostaje kwestia 3.000 zl. Dodala, ze od maja, ezy czewca DPS wiqcej placi za wodg
gminnq ponad 3,000 zl, co nie bylo przewidziane w budzecie jednostki.

P, Marek Pachnik powiedzial,2e zmierza do tego, ze trzeba w przyszrorocznym
budzecie zabezpieczyc takq pozycjq, jak optaty za Smieci. Tahsze sposoby mogq sig
okazac w efekcie bardzo drogie, nie tylt o dla DPS, ale rownie2 dla powratu za
niewiaSciwq gospodarkq Smieciowq.

P, Dorota Celihska powiedziala,2e zrobila to w dobrej wierze. Powiedziala,2e
rok2016 jest tak awaryjny w DPS, 2e dla wielu osob jest lo, aZ podejrzane. W tej chwili
nie moze sobie pozwolic, zeby wydac 3,000 zl na kontener na Smieci ze wzglgdu, 2e
nie wie czy siq upora z suwem i od miesiqcapa2dziernika przestanie gminie p|acie za
wodg, te srodki nie byly przewidziane w budzecie, Wyjasnila, ze w zesztym tygodniu
byla u Starosty i przedstawita sytuacjq jaka jest w DPS, i powiedziala,2e ciesry lq fakt,
ze wyldziemY ze wszystkich opresjijakie sq w tym roku po czym za dwa dnijesi awaria



oczyszczalni sciekow, Wyjasnita, ze DPS 5w, Jozefa to jest gmina w gminie, to nie jest
jednostka biurowa, jest suw, jest olczyszczalnia Sciekbw i wiele iniych elementow,o ktorych inni kierownicy jednostek nie muszq myslei, a ona musi sig z tymi
problemami uporac i musi wybrac,iczy wyrcmontowa6 oczyszczalniq sciekow,'ezy
przeznaczyc 3.000 zl na kontener nq Smieci wielkogabarytowe, To sq wybory, ktorych
dokonuje i nie wstydzi sig ich,

Wicestarosta - Krzysztof Ptoohocki stwierdzil, ze pani dyrektor powiedziala, Ze
lest to zamierzone dziatanie kogos, ze tych awariijest tak duzo.

Dyrektor powiedziala, 2e najstarsi pracownicy DPS nie pamigtajq takiego roku
awaryjnego jaki jest ten rok,

P' Marek Pachnik powiedzial,2e jeleli nie wystarcza Srodkow to nalezy napisac
pismo z informacjq,2e nie wystarcza Srodkow poniewaz jest mnostwo awarii i Zarzqd
pochylitby siq nad tym i zareagujemy. Zwrocil siq z pytaniem, co takiego siq wydarzylo,
2e przez pot roku dyrektor z pracownikami popadl w konflikt i jest sktocony zzastqpcq
dyrektora, glownq ksiggowq, kadrowq i referentem, Dodat, 2e oczekiwalibysmy, zeby
paniwiedziala, jak tq sytuacjg poprawic, 2eby zaczgto siq dziac dobrze. powiedzial, ze
wyobra2a sobie, jak te najblilsze wspolpracownice musialy byc zdesperowane sKoro
skarzq siq do Zarzqdu.

Dyrektor DPS powiedziala, 2e bardzo jq zaskoczylo Io kto sig na niq skarzy,
Powiedziala, 2e P zostala zatrudniona, dostata umowQ czasowE,
przed zatrudnieniem poszla jej na rqkq, bo mogta zatrudnic kolejnq osobg z KonKursu,
skoro ona odmawiala przyjScia do pq-acy ze wzglgdu na to, ze nie moze siq w zgodzie
rozstac ze swoim pracodawcq, ktory kale jej wykorzystac do konca urlop.P byla na urlopie a ona na niq czekala ipozakohczonym urlopie podjqia
pracQ w DPS, Dodata, ze pierwsza umowa bqdzie umowq czasowE ijq podpisaia i byla
zadowolona,2e zaczqla pracg w tej jednostce. Ponadto dodala, Ze bqdqc na swiglie
w DPS w Kqtach p, powiedziala, Ze jest zadowolona, 2e przyszla
do pracy w DPS 5w, Jozefa. W tej chwili ma najwyzsze wynagrodzenie 

'poza

dyrektorem i uwaZa sig za pokrzywdzonq i skarzy sig do Zarzqdu-i leit to dla niej nie
do pomyslenia.
Stwierdzila, ze jedynq osobq w DPS, zklorq nie jest w najlepszych stosunkach jestp' i powiedziala jejwyra2nie, ze nie ma dwuwladzy w DPS i byc nie
moze. Obecnie sprawa toczy sig w sqdzie i czekamy na rozslrzygnigcie, Odnosnie
gtownej ksiggowej i kadrowej to nie wie o co chodzi, Wyja5nita, re kirowa jest nowym
pracownikiem, a wynagrodzenie ma na poziomie poprzedniej doswiad czon'ej kadrowej
z 3O-letnim stazem, Dodala, ze jest tym wszystkim zaskoczona,

Wicestarosta - Krzysztof Plochocki zwrocil siq z pytaniem, czy pani dyrektor nie
uwaZa, ze pieniqdze to nie wszystko, Jest jeszcze cos takiego jak atmosfera pracy,
wzajemne zaufanie, brak podejrzliwosci, rozmowy, konsultowanie pewnych decyzji.
Powiedzial, 2e z pani wyjasnien wynika, ze karze pani gtownq ksiggowq pismem
dyscyplinujEcym osobg dlugo tam pracujqcq, ktora zaczyna sig zastanawiac co sig
stanie za chwilq, pewnie jakichS tematow nie porusza, bo boi sig ich porrrry..
Podobnie z innymi osobami,
Dyrektor DPS powiedziala, ze jest to domniemanie. Powiedzia la, Ze glowna ksiqgowa
wielokrotnie pytata siq, czy chce jq zwolnic i odpowied ziala, ze nie polo prry szla, Zeby
zwalniac,
P. Marek Pachnik powiedzial, ze moze ta osoba ma powody,2eby sig obawiac,
p. Dorota celinska powiedziala, 2e obawia siq, ale nie z jej strony.P Marek Pachnik powiedziat, ze wystuchalismy jednej 

-strony, 
a leraz chcielismy

wystucha6 drugiej strony. Przyznala pani, ze nie jest to sprawq normalnq, ze



pracownicy siq skarzq, pewnie gdzies jest btqd i nalezy zastanowic siq, jak to naprawic,
bo nie da sig pracowac w tych waruhkach, o ktorych sryszymy,
Dyrektor DPS Sw. Jozefa powiedziala, 2e kadrowa nie mogla poradzic sobie
z obowiqzkami i przejgto od niej zadania dotyczqce ewidencji rirt, pracy, ktore to
zadania wykonuje stazystka, wszystkie uzgodnienia robi z kadrowq i p.

, a sprawy kadrowe zat koju kadrowej, Zwrocila siq, zeby
powiedziec, jaka tu jest zla atmo jaSnila, Ze p',
pracowala w sekretariacie i do nalelala obsiuga sekretariatu,
11T9*ir,lia publiczne, ktorych nie je za niq p. Dqbiowski i sprawy
ZFSS, ktory prowadzila bez wpisania w owiqzkow W t6j chwili prowadzi
sprawy ZFSS i zamowien publicznych, bo ma wiedzq i doswiadczenre pracujqc
z p. Dqbrowskim, to automatycznie pomaga p, Dodata, ze to'co
robiq we dwie podobno wykonywat p. Dqbrowski wiqc nie widzi tu zadnej krzywdy,
Pracownicy uwa2ajq, 2e wspolpraca miqdzy dyiektorem i zastqpcq ukiada siQ
wzorowo, a ona siq dowiad uje, 2e nie mozna z nia pracowac,

laSnie jest, co jest nie tak, bo my widzimy
dyrektor o tym nie wiedziaia, bo te osobv
u, moze sig bojq. Dodal, ze dziwi siq, ze
nowo przyjgtym pracownikiem , ktory ma

ten pracownik, sodzi sis, are wie, ze po*iniX,fill"?il:T5 ;:::jr:LffJJff'j:"rl
to stawianie osob pod murem,

Dyrektor DPS sw, Jozefa w Mieni powiedziala,2e Wicestarosta jest w btqdzie,
bo dwa tygodnie temu byly juz podpisane decyzje o rozwiqzaniu umowy o pracQ
z2 osobami, ktorym skonczyl siq okres na jaki byly zatrudnione. Zaloga poprosila na
zebraniu zakladowym, zeby nie pozbywa siq tych osob, ze inne jsoby sq mniej
efektywne, a te osoby powinny w placowce ostac i cofnqla swojq decyzjg. powiorzyia,
ze jest zaskoczona tym, ze pracownicy skarzq sig co do jej pracy, a'n'albardziej tym,
ze robi to p.

Ad.11
Skarbnik Powiatu omowita projekt uchwaly w sprawie ustalenia harmonogramu

realizacli dochodow i wydatkow budzetu Powiatu Minskiego na lV kwartal 2016 r,
Wyjasnita, 2e na lV kwartat poziom dochodow zaloZony zostal w wys, gg,lyok i poziom
wydatkow w wys,99,06 %.

Przeprowadzono gtosowanie nad projektem uchwaiy w sprawie ustalenia
harmonogramu realizacji dochodow i wydatkow budzetu 

-Powiatu 
Miriskiego na

lV kwaftal 2016 r.

odjgciem uchwaly,
odjgciem uchwaly,
odjqciem uchwaiy,
jgciem uchwaiy,
nie byto, nieobecny Starosta - Antoni Jan

Zarzqd Powiatu podjql uchwatg Nr 399i 16 w sprawie ustalenia
harmonogramu realizacji dochod6w i wydatk6w bud2etu powiatu Minskiego na
lV kwartal 2016 r.



4d.12
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawie zmian

w budzecie Powiatu na 2016 rok. Wyja5nila, 2e zmiany polegajq przeniesieniu
wydatkow migdzy $$ w ramach tego samego dzialu w zakresie wydatkow biezqcych
oraz przeniesieniu wydatkow z rezetwy budzetowej i dotyczyty:
- Starostwa Powiatowego w Minsku Mazowieckim,
- Zespolu Szkol Specjalnych w lgnacowie,
- Gimnazjum i Liceum Ogolnoksztalcqcego w Minsku Maz.
- Zespotu Szkot Nr 1 w Minsku Maz.
- Zespolu Szkol im. M Sktodowskiej-Curie w Minsku Maz.
- Zespolu Szkot Zawodowych Nr 2 w Minsku Maz.
- Powiatowego Srodowiskowego Domu Samopomocy w Minsku Maz.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila wniosek dyrektora Gimnazjum
i Liceum Ogolnoksztalcqcego im. Polskiej Macierzy Szkolnej w Minsku Mazowieckim
o dodatkowe srodki na organizacjq jubileuszu 1OO-lecia szkoty (druk zaproszen,
opracowanie projektu graficznego, papier ozdobny, wydanie okolicznosciowej
monografii, wykonanie tablicy pamiqtkowej symbolizujqcej 10O-lecie szkoly).

Zarzqd Powiatu przyznatr kwotg 7 .000 zl
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w kt6rym za podjqciem uchwaly czlonkowie
Zarzqdu glosowa I i n astgp uj qco :

- Wicestarosta - Krzyszlof Ptochocki - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaty,
- Cztonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjgciem uchwaly,
- Cztonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjqciem uchwaly.
Glosow przeciwnych i wstrzymujqcych sig nie bylo, nieobecny Starosta - Antoni Jan
Tarczynski.

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 400/16 w sprawie zmian w bud2ecie
Powiatu na 20'15 rok.

Ad. 13
Ustalono, ze kolejne posiedzenie odbqdzie siq 1 0 pa2dziernika br. o godz. 9.00.
Naczelnik Wydzialu Architektury i Budownictwa powiedziala, 2e burmistrz

Kaluszyna wystqpit z informacjq, ze Rada Miasta Kaluszyn podjqla uchwatq w sprawie
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla Miasta Kaluszyn.
Przedmiotem zmian jest tylko zmiana kqta nachylenia polaci dachowych, okre6lonych
dla zabudowy przemystowo-uslugowej. Na terenie Kaluszyna mamy tylko drogi
powiatowe, wigc zmiana nas nie dolyczy.
Nastqpnie p lwona Warszawska-Lulko powiedziala, 2e burmistrz Miasta Mirlsk
Mazowiecki poinformowal, ze przystgpuje do sporzqdzenia zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego obejmujqcego srodkowo-wschodniq czqric miasta
Minsk Mazowiecki. Nastgpnie poinformowala, ze Starosta i Wicestarosta wystqpili
z propozyilq zmian, w zakresie dzialek powiatowych:

1) dla dzialek stanowiqcych teren szpitala wnioskowano o:
- zmniejszenie wska2nika miejsc postojowy ch z 2511000 m2 pow. uzytk. na 10/1 0OOm2 pow

uZyt.
- zmnieiszenie wska2nika powierzchni biologicznie czynnej z70o/o na 25o/o
- nie okre6lanie wska2nika powierzchni zieleni urzqdzonej (obecnie 60%)



- wprowadzenie rowniez funkcji mieszkalnej wielorodzinnej ijednorodzinnej dla dzialek
nr ew 252715,252716,252717 przy ul. Szpitalnej ,

2) dla nieruchomoSci uzytkowanej pod uslugi prosektorium wnioskowano o:
- zmniejszenie wska2nlka miejsc postojowych z 2511000m2 pow. uzytk. na 1011000m2

pow. uzyt.
- zmniejszenie wska2nika powierzchni biologicznie czynnel zT0% na 25ok
- nie okreslanie wska2nika powierzchni zieleni urzqdzonej (obecnie 60%)
- wprowadzenie funkcji uslug w szerokim zakresie (w tym prosektorium)

3) dla dziatek zajqtych na przychodniq lekarskq przy ul. KoSciuszki wnioskowano o:
- zmniejszenie wska2nika miejsc postojowych 22511000 m2 pow. uzytk. na 10/1000m2
pow. uzyt.
- nie okreslanie wskaznika powierzchni biologicznie czynnej lub wskazanie zgodnie
z tre6ciq pkt 2.6.3. Studium (na poziomie istniejqcym)
- wprowadzenie funkcji uslug w szerokim zakresie orazfunkili mieszkalnej wielorodzinnej,

4) dla dzialki, na ktorej znajduje sig Zespol Szkol im, Marii Sklodowskiej Curie w
Minsku Mazowieckim wnioskowano o:
- okreSlenie wskaznika pow. biol. czynnej na poziomie 5 o/o, (zachodzi koniecznosc
rozbudowy szkoly o zaplecze sportowe - boisko wy2szy wskaznik powierzchni
biologicznie czynnej uniemozliwi inwestycje)
- zmniejszenie wska2nika miejsc postojowych z 2511000 m2 pow uzytk. na '10/1000m2
pow. uzyt.
- wprowadzenie funkcji uslug w szerokim zakresie,

5) dla dzialek na ktorych znajduje sig Zespot Szkot Ekonomicznych w Mirisku Maz.
wnioskowano o:

- okreslenie wskaznika pow. biol. czynnej na poziomie istniejqcym zgodnie z tresciq pkt
2.6.3. Studium

- zmniejszenie wska2nika miejsc postojowych 22511000 m2 pow. uzytk. na 10/1000m2
pow. uzyt.

- wprowadzenie funkcji usNug w szerokim zakresie oraz funkcji mieszkalnej
wielorodzinnej,

6) dla dzialek, na ktorych znajduje sig budynek administracyjny Starostwa przy
ul. Konstytucji 3 Maja wnioskowano o:

- powierzchnia biologicznie czynna na poziomie istniejqcym,
- zmniejszenie wska2nika miejsc postojowych 22511000 m2 pow. uzytk na 1011000m2 pow.

uzyl.
- wprowadzenie funkcji uslug w szerokim zakresie oraz funkcji mieszkalnej

wielorodzinnej.
7) dla dzialek, na ktorych znajduje siq budynek administracyjny Starostwa przy

ul. Kosciuszki wnioskowano o:
- powierzchnia biologicznie czynna na poziomie istniejqcym zgodnie z pkt 2.6.3.

Studium
- zmniejszenie wska2nika miejsc postojowych z 2511000 m2 pow. uzytk. na 1011000m2

pow. uzyt.
- wprowadzenie funkcji uslug w szerokim zakresie oraz funkcji mieszkalnej

wielorodzinnej.

Naczelnik Wydziatu Gospodarki Nieruchomo5ciami Wojciech Osinski
powiedzial, ze dyrektor ZSZ Nr 2 w Minsku Maz. na wniosek dyrektora PSDS w Minsku
Maz. zwrocil sig z prosbq o wyrazenie zgody na dysponowanie gruntem



o nr ew. 797114 w celu budowy gara2u blaszanego z dachem dwuspadowym, ktory
bqdzie slu2yl do przechowywania samochodu osobowego.

zarzqd Powiatu wyrazil zgodg na dysponowanie dziatkq nr ew. 797114.
Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki poinformowal, 2e PGE wykona przylqcze

w ZSZ Nr 2, a zlikwidowana zostanie stacja trasformatorowa.
Naczelnik Wojciech Osihski powrocil do pisma, ktore wplynqlo od

stowarzyszenia Pomocy Dzieciom Niepetnosprawnym ,,Mozesz wigcej" z Minska
Maz., ktore w maju wystqpito o bezplatne przekazanie organizacji na realizacjg celow
statutowych dziatki budowlanej o pow. ok. 3000 mkw. przynaleznej do ZS Nr 1

w Minsku Maz.
Wicestarosta powiedzial, 2e odbyto sig spotkanie z przedstawicielami

Stowarzyszenia. Wyjasnit, 2e mieli przedstawic stronq finansowq tego zadania
i obiecalismy,2e przeanalizujemy gdzie ewentualnie na terenie powiatu moglibysmy
takq dzialkq wskazac.

P. Wojciech Osinski powiedzial, 2e nie mamy takich nieruchomosci. Jezeli
mamy jakies dzialki w gminie Minsk Maz. to sq najczqsciej dzialki rolne lub pod
zalesienie bez mozliwo6ci zabudowy. W Osinach jest dziatka o pow. 1800 mkw., ale
o nieregularnym ksztalcie.

Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik powiedzial, 2e komisja maNo przychylnie
podchodzila do sprawy przekazania dzialki. Dodal, 2e to za powazna sprawa
i powazne pieniqdze, zeby stowarzyszeniu, ktore jest, ale za 3lata moze go nie byc.
Poza tym stwierdzit, ze Stowarzyszenie samo nie jest w stanie niczego wybudowac.
P. Marek Pachnik powiedzial, ze mieli6my porozmawiac z dyrektorami powiatowych
jednostek, czy tego typu zadania nie sq w stanie realizowac np. w lgnacowie.

Zarzqd Powiatu postanowil powrocic do tematu na kolejnym posiedzeniu.
Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki przedstawil wniosek Burmistrza Miasta

Sulejowek, ktory zwrocil sig o wydania opinii na podstawie z arL. 1lb ustawy
o szczegolnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie drog
publicznych w zakresie ,,Projektu ulicy Poligonowej w Sulejowku".
Dodal, ze dyrektor ZDP pozytywnie zaopiniowal powyzszy wniosek.

Zarzqd Powiatu jed nogtos n ie pozytywn ie zaop i n iowal przedlo2one m ateriaiy.
Czlonek Zarzqdu t-ukasz Bogucki zwrocll siQ o rozwaZenie mozliwosci
zamontowania 2 progow spowalniajqcych na ul. Szosowej w Sulejowku ptzy
przedszkolu. Zwrocil siQ z pytaniem, na jakim etapie jest budowa chodnika
na ul. Afaltowej w Sulejowku.

Wicestarosta powiedzial, 2e przekaZe powyzsze sprawy dyrektorowi ZDP
w Minsku Maz.

NaczelnikWydzialu Inwestycji-Wincenty Bartnicki powiedzial,2e miasto Minsk
Mazowiecki ogtosito nabor na partnerow w zakresie inwestycji w odnawialne 2rodta
energii w Minsku Maz. Do tego zaproszenia powiat zlo2yl swojq ofertq. W dniu
13 wrze6nia br. Burmistrz Miasta Mirisk Maz. poinformowal, 2e nasza oferta zostala
przyiqta i przeslalo do akceptacji budzet tego projektu. Dodal, 2e zloZylismy lqcznie
7 obiektow (5 jednostek oswiatowych i 2 budynki Starostwa). Warlosc projektu to kwota
szacunkowa 7 mln zl, dofinansowanie w wysokosci B0%, czyli 5,5 mln zl, 1,4 mln zl
wktad wlasny miasta Minsk Maz., a udzial powiatu 330.232,12 zl.

Zarzqd Powiatu zaakceptowat powyzsze informacje.
Sekretarz Powiatu - Danuta Strejczyk przedstawifa wniosek dyrektora DPS

5w. Jozefa w Mieni dotyczqcy wyraZenia zgody na bezptatne korzystanie przez
pracownikow Domu z zabiegow fizykoterapeutycznych, kinezyterapeutycznych oraz
masazy (2 serii zabiegow) zleconych przezlekarza. Wyja6nita, ze nie wie czy Zarzqd



posiada kompetencjq, Zeby przyznac takie Swiadczenia dla pracownikow DpS.
Stwierdzita, ze byloby to dodatkowe swiadczenie, ktore nie wiadom o, czy nie powinno
byc oskfadkowane, opodatkowane.
Dodala, ze radcowie prawni stojq na stanowisku, ze takich bezptatnych Swiadczef nie
mozemy przyznac.

Zarzqd Powiatu po analizie nie wyrazil zgody na Swiadczenie bezpfatnych uslug
na rzecz pracownikow.

Ad. 14
Protokol posiedzenia w dniu 14 wrzeSnia br. zostal przyjqty.

Ad. 15
Zamkn iqcie posiedzenia.

Wicesta rost a - Krzy szlof Plochocki

Czlonkowie Zarzqdu'. t ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


